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Den forrige regering nedsatte et hf – udvalg som skulle komme med forslag til, hvordan hf kunne 

fremtidssikres. HF udvalget bestod af repræsentanter fra alle aktører på området samt forskere på 

området. HF udvalgets arbejde har taget udgangspunkt i en fælles forståelse af, af hf uddannelsen 

spiller en vigtigt uddannelsespolitik rolle i samfundet, som fortsat skal give kursisterne brede 

almene kompetencer. HF-udvalgets anbefalinger er et resultat af mange grundige drøftelser mellem 

de mange interessenter i udvalget. Anbefalingerne er fremkommet i enighed. Udvalget 

konkluderede bl.a., at hf uddannelsen som den er nu, på rigtigt mange områder er en rigtig god 

uddannelse, hvilket betød, at vi ikke kom med store reformforslag men i stedet kom udvalget med 

forslag på de områder hvor vi oplagt mente, vi kunne gøre uddannelsen endnu bedre.   

 

Vi vil gerne præsentere HF udvalgets anbefalinger og håber at få lejlighed til at uddybe nogle af 

pointerne for Udvalget.  

Rektor Anne Frausing, HF-Centret Efterslægten og Rektor Susanne Stubgaard, Næstved 

Gymnasium og hf 

 

I de vedlagte filer findes en kort opsummering af anbefalingerne samt CV . 

 

 

Med venlig hilsen 

Susanne Stubgaard 

Rektor 
Næstved Gymnasium og HF 

Nygårdsvej 43, 4700 Næstved 
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